
Styrelsemöte i samfällighetsföreningen Solvärme den 4 september 2024
Mötet hölls 
Protokoll #5   2024
Närvarande:
Daniel Glifberg, ordf S104
Adam Hellström, kassör S116
Jan-Erik Modig S23
Johan Broman S96
Johan Ekstrand S100
Kjell Jansson S37
Sam Gadeborg S82
Åse Lodenius S24

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Daniel Glifberg.

§2 Val av sekreterare och justerare
Jan-Erik Modig valdes som sekreterare för mötet och Johan Ekstrand som justerare.

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Tidigare protokoll från maj har visat sig ej vara kompletta/riktiga. Uppdatering på gång.

§4 Kontaktmannarapporter och inkommen epost
Vi hälsar familjen Nordfeldt Wallberg (S27) varmt välkommen till Solvärme.

§5 Ekonomi
Ekonomihanteringen är inte helt formellt överförd från förra styrelsen. Det kommer ske inom kort. 
Kassören anser att föreningens ekonomi är i balans jämfört med budget och tidigare år.

§6 Underhållsplan och övriga frågor
 Enkätundersökningen. Undersökningen gjordes efter fråga från MR-rör som sköter servicen 

på anläggningen och ev behöver göra justeringar pga golvvärme. Johan Hillergren skickade 
ut den och sammanställde resultaten. 48 svar inkom varav 6 st har golvvärme. Kjell kommer 
att  informera MR-rör.

 Fjärrvärmecentralens renoveringsbehov. En intressant offert har inkommit. Beloppet 
hamnar dock långt över budgetramen. Ytterligare offerter kommer att efterlysas. Styrelsen 
beslutar att hänskjuta punkten till kommande årsmöte.

 Effektivisering av värmekostnaderna. Kjell informerade om de första mötena och 
kontakterna  inom  den utredningsgrupp, som bildats med anledning av Björn Erixons 
motion på senaste årsmötet. I den ingår förutom Kjell och Björn (S35) även Åse och Robert 
Edberg (S20).

§7 Nästa styrelsemöte
Onsdagen den 30 oktober 2024.

Vid protokollet: Justerare:

Jan-Erik Modig Johan Ekstrand


